

# 单绳缠绕矿井提升机 Single-rope Winding Mine Hoist

产品名称	单绳缠绕矿井提升机 Single-rope Winding Mine Hoist
公司名称	贵阳高原矿山机械股份有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 品牌:贵阳高原 型号:JK、JKB、2JK、2JKB系列矿井提升机
公司地址	贵州省贵阳市花溪区航天路路尾
联系电话	0851-3872695 18685012536

## 产品详情

jk、jkb、2jk、2jkb系列矿井提升机符合aq1035《煤矿用单绳缠绕式提升机安全检验规范》及q/gk01《单绳缠绕式提升机》、《煤矿安全章程》,jk系列矿井提升机主要用于煤矿、金属矿、非金属矿的地面、立井或斜井巷井提升、下放物料以及升降人员之用; jkb主要用于煤矿、金属矿的井下、立井倾斜巷井提升、下放物料以及升降人员之用。

jk , jkb, 2jk, 2jkb series mine hoist conform to aq1035, the safety inspection specification of coal mine single-rope winding mine hoist, q/gk01, the specification of single-rope winding mine hoist and safety specification of coal mine. jk series mine hoist is used mainly for raising and lowering materials and men on the ground of coal mines, metal mines and non-metal mines and in tunnels of vertical or inclined shafts. jkb series is used mainly for raising and lowering materials and men for underground, vertical and inclined shafts of coal mines and metal mines.

本产品的加工定制是是, 品牌是贵阳高原, 型号是JK、JKB、2JK、2JKB系列矿井提升机